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Już za tydzień sezon rozpocznie oficjalnie zespół Primavery. Z tej okazji

krótkiego wywiadu dla Roma TV udzielił trener młodzieży Giallorossich,

Alberto De Rossi. 

 

Primaverę czeka mocny początek sezon z Empoli i Napoli, a w środku z

pojedynkiem z Barceloną...

- Zmierzenie się z mocnym zespołem jakim jest Empoli może przygotować nas do

ważnego pojedynku z Barceloną w Youth League. Potem udamy się do Neapolu:

czeka nas bardzo ważny tydzień. Zmierzenie się z zespołami o tak wysokim

poziomie technicznym przygotuje nas na kolejne wyzwania.

 

Do derbów dojdzie w trzeciej kolejce od końca i w szczególności patrząc na

rundę rewanżowa, może to być decydujący mecz sezonu?

- Nie sądzę, kalendarz czasami przynosi niespodzianki i będzie to na pewno ważne

spotkanie, jednak jeśli chodzi o awans do play-off, mam nadzieję, że do derbów

podejdziemy już z pewną kwalifikacją.

 

Na początku 2016 roku wybiegniecie od razu na boisko 9 stycznia, w

ćwierćfinale Coppa Italia.

- Tak, to jedna z nowości. W ostatnich latach przerwa była dłuższa, z kolei w tym

roku, w przypadku awansu do ćwierćfinału, będziemy musieli wrócić do pracy od

razu po świętach.

 

Na tydzień przed rozpoczęciem sezonu zagraliście sparing z pierwszą

drużyną: to najlepszy możliwy trening dla twoich chłopaków?

- Tak, to daje nam szanse rozwoju, ale również dajemy wsparcie pierwszej drużynie,

która bez reprezentantów drużyn narodowych nie może grać meczów treningowych.

Chłopacy dali z siebie wszystko i zaliczyli świetny trening.

 

Jak się przygotować do tak ważnego tygodnia?

- Przygotowujemy się od dawna, odkąd rozpoczęliśmy zgrupowanie, 20 lipca.
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Pracujemy nad nowym ustawieniem, śledząc też informacje, które mamy na temat

naszych rywali.
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